
 

 

Protokoll från telefonmöte 2011‐05‐15

 

Närvarande: Patrik Hallberg, Lars Hultgren, Kerstin Ideborg, Lennart Ericsson, 

Lenny Hopman från § 3.4 

Ej anmält förhinder: Martin Lindgren, Jens Remnert 

 

§ 1  Mötets öppnande 

Ordförande Patrik Hallberg öppnade mötet 

 

§ 2   Föregående protokoll 

Protokollet från det konstituerande styrelsemötet gicks igenom och lades 

till handlingarna 

 

§ 3  Organisationsfrågor 

§3.1 AU 

Beslutades att klubben skall ha ett AU som består av Ordförande, 

Sekreterare och Kassör 

 

§3.2 Hemsidan 

 Det beslutades att klubbens protokoll skall läggas ut på klubbens 

hemsida. Protokollen skall skrivas på ett sådant sätt att de följer 

PUL. 

 Det skall finnas bilder på styrelsen på hemsidan samt en kort 

presentation av personen. De som inte fotograferades på årsmöte 

uppmanades att skicka in bild till Lennart.  

Alla skall också skicka in en presentation av sig själv. Se på Södra 

Älvsborgs Kennelklubbs hemsida www.sakk.org som exempel. 

 Inkomna handlingar skall läggas ut så att styrelsen kommer åt 

det. 

 

§ 3.3 Hundsport 11/11 

Det skall vara en Rasspecial i Hundsport 11/11om Kaukasisk Ovcharka 

tillsammans med Sarplaniac. Klubben skall ha en annons i samband med 

reportaget. Då texten skrivs av en extern journalist så vill klubben läsa 

igenom texten innan publicering. Patrik tar kontakt med SKK angående 

detta och annonsen. 

 

http://www.sakk.org/


§ 3.4 MH‐tillfälle 

Beslutades att klubben skall anordna MH i september. Karlskoga BK 

kontaktas av Patrik för bokning av datum. Kostnaden för MH beräknas 

till 350 kr/hund. 

 

§ 3.5 Arbetsdag 

Patrik skickar ut förslag på datum för en arbetsdag i början av hösten. 

Arbetsdagen skall bland annat ägnas åt RAS. 

 

§ 4   Ekonomiska frågor 

Pappersarbetet med att Martin tar över som kassör är nu klart 

Klubbens behållning är 5052 kr 

 

§ 5  Arbetsplan 

§ 5.1 RAS 

det är RAS för CAO och KO som är aktuella. 

CAO:s ras är nästan klar, Lars skickar ut den till övriga styrelsen för 

genomläsning. 

Patrik jobbar med KO. 

 

§ 5.2  Enkät till våra medlemmar. 

Bestämdes att det skall skickas ut en enkät till våra medlemmar om vad 

de tycker om klubben och vad klubben skall syssla med i framtiden. 

I samband med detta skall det också skickas ut en hälsoenkät. Lars har 

förslag på dessa enkäter och skickar ut dom till styrelsen för synpunkter. 

Enkäterna, speciellt  medlemsenkäten skall ut så fort som möjligt innan 

sommaren. 

 

§ 5.3 Ny/översatt rasstandard för CAO. 

Lars går igenom den ock kommer med synpunkter. 

Det har också kommit en ny rasstandard för KO. Lennart skickar ut den 

till styrelsen. Patrik går igenom och kommer med synpunkter. 

 

§ 5.4 Vårträff/utvärdering 

Vårträffen diskuterades och det bestämdes att den tas upp i 

medlemsenkäten som skall skickas ut. 

 

§ 6  Medlemsfrågor 

I dagsläget har klubben 37 medlemmar, 6 tappade sedan årsskiftet. 

 

§ 7  Information 



SKK har en avelskurs den 22‐23 oktober. Lars anmälde intresse om att få 

gå på den. På grund av klubben ekonomi så bestämdes det att vi 

avvaktar med detta. 

 

§ 8  Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

§ 9   Möten 

Nästa möte bestämdes till 2011‐06‐19 då det blir telefonmöte 

 

§ 10  Avslutning 

Mötet avslutades och Patrik tackade för visat intresse 

 

 

 

 

 

Ordförande 

 

 

Patrik Hallberg 

Sekreterare 

 

 

Lennart Ericsson 
 


